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Side 2 af  2 

Spørgsmål 

Ministeren bedes redegøre for, hvor mange ressourcer målt i årsværk, der planlægges allo-

keret til SKAT til at løse opgaven med at opkræve de kommunale ejendomsskatter, når 

denne i 2021 overgår fra kommunerne til SKAT. Ministeren bedes ligeledes redegøre for, 

hvordan disse årsværk finansieres. 

 

Svar 

Det fremgår af forliget om Tryghed om boligbeskatningen, at skattevæsenet overtager opkræv-

ning af alle kommunale ejendomsskatter (grundskyld og dækningsafgift) fra kommunerne 

med virkning fra 2021.  

 

Det er på nuværende tidspunkt ikke estimeret, hvor mange ressourcer målt i årsværk, der 

planlægges allokeret til SKAT i forbindelse med opkrævningsopgaven fra 2021 og frem. 

Der pågår et arbejde med at konsolidere de foreløbigt skønnede administrative merudgif-

ter, som udgør 420 mio. kr. i perioden 2018-2025, mens de skønnede driftsudgifter fra 

2026 og frem udgør 30 mio. kr. årligt.  

 

De administrative merudgifter finansieres inden for rammerne af forliget. 


